
Projekt

Protokół Nr XXXIX 
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 15 października 2018 r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce 
trwało od godz. 14 00 do godziny 1540.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.

Na sesji obecni byli:
1. Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy,
2. Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta,
3. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
4. Pan Marcin Szerszenowicz -  Kierownik Referatu Drogownictwa,
5. Pan Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
6. Pani Anna Maniecka - Dyrektor GCK i GBP,
7. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych,
8. Pani Anna Kłosowska -obsługa prawna Urzędu Gminy,
9. Sołtysi -  zgodnie z załączoną listą obecności.

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Wybór sekretarza obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji.
5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
6. Przedstawienie opinii i wniosków komisji Rady Gminy.

7. Podjęcie uchwał:

a) zmieniająca uchwałę Rady Gminy Dąbrówka w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminy Dąbrówka,

b) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki Kuligowa z dnia 8 maja 2018 r.,

c) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych,

d) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania,

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Trojany gmina Dąbrówka,
f) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Kuligów gmina Dąbrówka,
g) zmieniająca uchwałę Nr V/30/2011 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 3 marca 

2011 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg gminnych,



h) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka 
na lata 2018 -  2026,

i) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2018 rok.

8. Odczytanie podań skierowanych do Rady Gminy.
9. Sprawy różne i wolne wnioski.
10. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitał wszystkich zebranych poinformował, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych, a następnie stwierdził prawomocność obrad.

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie /15 głosów „za” przy 
obecności 15 Radnych/.

Ad. 3 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad jednogłośnie została wybrana Pani Helena Kuśkowska /15 głosów 
„za” przy obecności 15 Radnych/.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji.

Przewodniczący Rady poinformował iż wspólnie z Radnymi w projekcie protokołu 
została naniesiona zmiana. W punkcie jedenastym Sprawy różne i wolne wnioski 
nastąpiła zmiana zdania z „P. Radosław Korzeniewski udzielił wyczerpującej 
odpowiedzi w temacie ’’ na „ P. Radosław Korzeniewski udzielił odpowiedzi w temacie iż 
kwota 200 000,00 zł została przeznaczona na Huzarów w Kuligowie

Protokół Nr XXXVIII/2018 z dnia 10 września 2018 r. Rada Gminy Dąbrówka 
w głosowaniu jawnym przyjęła j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, 1 „wstrzymał się 
od głosu”-  przy obecności 15 Radnych/

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Pan Marek Pasoń -  przewodniczący Komisji Gospodarczej poinformował, iż Komisja 
nie obradowała w ostatnim okresie między sesyjnym.



Pan Krzysztof Kłębek -  przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 
odbyła posiedzenia w dniu 18 września i 2 października 2018 r.
Pani Agnieszka Gryglas -  przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie 21 września 2018 r.
Pan Mirosław Kuligowski -  przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 
9 października 2018 r.
Pan Rosa Sławomir -  przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym poinformował, iż Komisja nie obradowała w ostatnim okresie między 
sesyjnym.
Pan Ryszard Klusek -  przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej poinformował, 
iż odbyło się łączone posiedzenie wszystkich Komisji w dniu 04 października 2018 r. 
Protokoły z posiedzeń Komisji umieszczone zostaną na stronie www.bip.dabrowka.net.nl

Ad. 7 Podjęcie uchwał

a) zmieniająca uchwałę Rady Gminy Dąbrówka w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminy Dąbrówka,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Annę Kłosowską. Zmiany 
zaproponowane w projekcie uchwały wynikają ze zmiany Ustawy o samorządzie 
gminnym.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań. Rada Gminy Dąbrówka podjęła 
Uchwałę Nr XXXIX/342/2018 z dnia 15 października 2018 r.
- w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - /15 głosów „za”, przy
obecności 15 radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki Kuligowa z dnia 8 maja 2018 r.,

Szczegółowe informacje dot. skargi zostały przedstawione przez p. Krzysztofa 
Kłębka Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Komisja uznała skargę jako 
bezzasadną.
P. Krzysztof Rosa zadał pytanie czemu tak długo owa skarga była rozpatrywana.
P. Krzysztof Kłębek udzielił odpowiedzi, iż Komisja Rewizyjna zaczęła prace nad 
rozpatrywaniem skargi od momentu otrzymania pisma od Przewodniczącego 
Rady Gminy.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XXXIX/343/2018 z 15 
października 2018 r.
- w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - /13głosów „za”, przy 
obecności 15 radnych/ 2 „wstrzymał się od głosu”-  przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

http://www.bip.dabrowka.net.nl


c) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Michała Strzeleckiego.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XXXIX/344/2018 z dnia 15 
października 2018 r.
- w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - /15 głosów „za”, przy
obecności 15 radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

d) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Michała Strzeleckiego.
Niniejsza uchwała porządkuje sprawy sposobu powoływania i odwoływania 
członków zespołu interdyscyplinarnego oraz w jaki sposób funkcjonuje komisja 
w oparciu o regulamin.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XXXIX/345/2018 z dnia 15 
października 2018 r.
- w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - /15 głosów „za”, przy
obecności 15radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Trojany gmina Dąbrówka,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Michała Strzeleckiego.
Po przeprowadzeniu konsultacji społecznych w sprawie nadania nazwy ulicy 
została przyjęta przez mieszkańców propozycja nadania nazwy ulicy „Wodna”. 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XXXIX/346/2018 z dnia 15 
października 2018 r.
- w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - /15 głosów „za”, przy
obecności 15 radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kuligów 
gmina Dąbrówka,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Michała Strzeleckiego.
Niniejszy projekt uchwały przedstawia propozycję nadania nazwy „Zielona” dla 
drogi wewnętrznej, prywatnej w Kuligowie która położona jest wśród zabudowy



rekreacyjnej. Zgodnie z wnioskiem właścicieli i ich zgody nastał obowiązek 
przygotowania niniejszej uchwały i przedstawienia jej na Sesji RG.
Do projektu uchwały p. Agnieszka Gryglas zadała pytanie w jakim zakresie Rada 
Gminy może podjąć uchwałę nie będąc w posiadaniu tej drogi.
P. Michał Strzelecki udzielił odpowiedzi iż posiadamy wniosek i zgodę 

właścicieli. Rada nadaje nazwy ulicom również prywatnym ale na wniosek i za 
zgodą właścicieli gruntów. W momencie nadawania nazwy ulicom na drogach 
publicznych odbywa się to poprzez konsultację społeczne i nie są wymagane 
żadne zgody właścicieli bo jedynym właścicielem jest Gmina, Powiat albo Skarb 
Państwa.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XXXIX/347/2018 z dnia 15 
października 2018 r.
- w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - /15 głosów „za”, przy
obecności 15radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) zmieniająca uchwałę Nr V/30/2011 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 3 marca 2011 
roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
gminnych,

P. Zenon Zadrożny poinformował iż przedstawiony projekt uchwały konsultowany 
został na łączonym posiedzeniu komisji w dniu 04.10.2018 r. Aktualnie obowiązująca 
stawka za zajęcie pasa drogowego wynosi 6 zł i zmiana jaką dokonujemy to 
podwyższenie tej stawki do kwoty 20 zł. Zwiększamy również pozycje zajęcia 1 m2 
powierzchni dróg gminnych za każdy dzień zajęcia:

1) chodnika i pobocza drogi- 2 zł na i  zł,
2) jezdni do 50% szerokości- 3 zł na 5 zł,
3) jezdni powyżej 50 % do 100% szerokości- 5 zł na 7 zł.

Dodatkowo doszedł nowy zapis w uchwale który nie był przedstawiony na łączonym 
posiedzeniu komisji, który brzmi „ w odniesieniu do obiektów i urządzeń 
infrastruktury telekomunikacyjnej stawki opłat, o których mowa w § 2 ust. 1 pkt 1-3 
ustala się kwotę 0,20 zł za jeden dzień zajmowania pasa drogowego.”

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XXXIX/348/2018 z dnia 15
października 2018 r.
- w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - /15 głosów „za”, przy
obecności 15radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



h) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2018 -  2026,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XXXIX/349/2018 z dnia 15 
października 2018 r.
- w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - /15 głosów „za”, przy
obecności 15radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

i) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2018 rok.

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XXXIX/350/2018 z dnia 15 
października 2018 r.
- w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - /15 głosów „za”, przy
obecności 15radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 8 Odczytanie pism skierowanych do Rady Gminy.

Sekretarz obrad poinformował o braku pism skierowanych do Rady Gminy.
Głos zabrał p. Zenon Zadrożny iż wpływają wnioski do budżetu Gminy i zgodnie 
z procedurą będą odczytywane i rozpatrywane na komisjach RG a nie na Sesji RG. 
Wnioski można składać do 20 października 2018 r.

Ad. 9 Sprawy różne i wolne wnioski.

P. Agnieszka Gryglas zabrała głos w związku z podjętą zmianą uchwały budżetowej na 
2018 r. Pytanie dotyczyło Linii R5- czy ta linia już ruszyła, kiedy ruszy i w jakich 
godzinach będzie kursować ?
Odpowiedzi udzielił p. Michał Strzelecki, iż w tej sprawie zostały prowadzone rozmowy 
z Gminą Radzymin. Trasa będzie biegła według miejscowości : Kuligów- Józefów- 
Ostrówek- Kołaków- Sokołówek i wraca na Kuligów i z powrotem na teren Gminy 
Radzymin. Linia prawdopodobnie ruszy na początku listopada 2018 r.

P. Regina Łukasiewicz skierowała pytanie do Pana Wójta w sprawie budowany chodnika 
w Dręszewie i placu zabaw w Marianowie.



P. Korzeniewski Radosław udzielił informacji odnośnie chodnika w Dręszewie , iż 
zadanie będzie realizowane w tym roku, materiały na wykonanie chodnika zostały już 
zakupione. Budowa placu zabaw w Marianowie zależy od zakupu działki.
P. Marcin Szerszenowicz poinformował , iż jeśli chodzi o realizacje chodnika to w dniu 
dzisiejszym zostanie wytyczony w terenie, a w dniu jutrzejszym wykonawca wchodzi 
z robotami.
P. Zieliński dodał, iż została podpisana umowa z wykonawcą i po wytyczeniu terenu pod 
plac zabaw przez geodetę ruszy on z pracami ziemnymi.

P. Marek Pasoń skierował pytanie do p. Marcina Szerszenowicza kiedy nastąpi zmiana 
lamp w związku z przeznaczeniem funduszu sołeckiego na modernizację oświetlenia w 
Małopolu.
P. Marcin Szerszenowicz udzielił odpowiedzi , iż zostały zakupione lampy i będą na 
bieżąco wymieniane.

P. Mirosław Kuligowski zabrał głos w celu uzyskania informacji dot. ul. Choinki oraz 
czy ul. Kościelna w tym roku zostanie utwardzona.
P. Wójt odpowiedział jeśli chodzi o ul. Choinki zostały wysłane pismo do Pani B. Ł 
które nie zostało odebrane, i zostanie wylane ponownie. W momencie nie odebrania 
pisma Gmina zacznie proces wywłaszczania. Odnośnie ul. Kościelnej aby wykonać 
utwardzenie drogi najpierw trzeba dokonać odwodnienia.

P. Mirosław Kuligowski kolejne pytanie skierował do p. Wiesława Mędrzyckiego dot. 
skierowanych wniosków do budżetu na rok 2019 przez Radnego Powiatowego.
P. Wiesław Mędrzyki udzielił inf. iż na najbliższej sesji Rady Powiatu będzie podjęta 
uchwała przydzielająca dla Gminy Dąbrówka dotacje dla programu „Tak Rodzina” w 
kwocie 5 000,00 zł zgodnie z wnioskiem Gminy Dąbrówka. Odnośnie wniosków do 
budżetu wpłynęły wnioski dot. Kuligowa, chodnik w Marianowie, na modernizację drogi 
powiatowej Trojany-Dąbrówka- Dręszew i wiele innych mniejszych zadań.
Kolejne pytanie p. Mirosława Kuligowskiego dotyczyło drogi w Stasiopolu.
P. Wiesław Mędrzycki odpowiedział iż droga w Stasiopolu posiada projekt i kwalifikuje 
się do uzyskania dotacji z funduszu drogowego. Jednak występuję problem w postaci 
braku zgody mieszkańców na zaproponowany przebieg drogi- zabraniu paru metrów 
prywatnych działek na drogę. Z tego powodu wpływają liczne skargi które opóźniają 
realizację zadania.

P. Krzysztof Kłębek zadał pytanie dot. wyzerowanie nawierzchni asfaltowej starej z nową 
oraz przełożenie nawierzchni chodnika (usuniecie nierówności) w Zaścieniach.
P. Radny Powiatowy odpowiedział ,iż wszystkie wnioski które wpływają przekazywane 
zostają do Naczelnika Inwestycji i dalej realizowane są zgodnie z posiadanymi finansami. 
Naczelnik obiecał, że droga będzie poprawiona lecz nie podał dokładnych terminów.

P. Mirosław Kuligowski zapytał o drogę w Sokołówku- dokładniej o wyjazd z kopalni 
piachu.
P. Wiesław Mędrzycki odnosząc się do pytania poinformował ,iż właściciele kopalni 
posiadają umowę na korzystanie z drogi i są w niej zobowiązani do remontu drogi.



W momencie trwania eksploatacji mogą odbywać się tylko drobne naprawy bieżące 
nawierzchni drogi. W planach Powiatu jest generalny remont całego odcinka drogi w 
Sokołówku.

P. Krzysztof Kłębek skierował pytanie do P. Wójta w sprawie wymiany słupów 
elektrycznych w Zaścieniach gdyż zagrażają życiu i bezpieczeństwu mieszkańców. 
Został złożony wniosek w tej sprawie.
P. Wójt odpowiedział, iż pismo zostało prze kierowane do Dyrektora Oddziału Polskiej 
Grupy Elektrycznej w Wyszkowie. Wójt zaproponował udać się na spotkanie do 
Oddziału w Wyszkowie w tym celu.

Głos zabrał p. Rudnik Bogdan o zatokę w Czarnowie gdyż materiały na budowę zatoki są 
zakupione i czekają a Wójt obiecał iż na dniach praca ruszy.
P. Radosław Korzeniewski odpowiedział, iż faktycznie tak powiedział ponieważ posiadał 
takie informacje od wykonawcy. Szczegółowej odpowiedzi udzieli p. Marcin 
Szerszenowicz gdyż jest w stałym kontakcie z wykonawcą.
P. Marcin Szerszenowicz powiedział , że jeśli chodzi o zatokę w Czarnowie to posiada 
informacje ,iż wykonawca przystąpi do robót w dniu jutrzejszym. Ma być wykonany 
peron i fundamenty pod wiatę która jest już zamówiona.

P. Andrzej Marcinkiewicz zadał pytanie dot. rekultywacji po starej cegielni w Guzowatce 
i prosił o wzmożoną obserwacje tego miejsca.
P. Wójt powiedział ,iż również zauważył wzmożony ruch w tamtym miejscu jednak 
szczegółowej odpowiedzi udzieli p. Sekretarz.
P. Michał Strzelecki poinformował, iż pracownicy Urzędu skontrolowali tamto miejsce i 
nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. W dniu dzisiejszym o godz. 14 na kontrolę 
przyjechali pracownicy Starostwa ponieważ proces rekultywacji dobiega końca. 
Starostwo komisyjnie odbierze prace.
P. Jacek Ruciński powiedział iż złożył dziś podanie do Rady i Wójta Gminy 
o zabezpieczenie środków w budżecie Gminy na wybudowanie następnego etapu 
chodnika w miejscowości Cisie. Otrzymał informację ,iż nie zostanie ono odczytane na 
dzisiejszej sesji. Pytanie dotyczyło uzyskania inf. do jakiej komisji trafia podanie po 
takim złożeniu.
P. Zenon Zadrożny odpowiedział ,iż projekt budżetu pisze Wójt. Wszystkie podania 
trafiają do poszczególnych komisji i tam zostają omawiane. Jeśli chodzi o podanie 
wybudowania chodnika w Cisiu rozpatrzy je Komisja Gospodarcza i Budżetowa. 
Odpowiedzią na wszystkie wnioski jest uchwalony budżet.

P. Dywicki zadał pytanie dot. wniosku o nazwanie drogi w Dąbrówce, odbyło się 
zebranie wiejskie i nie posiada informacji jak dalej potoczy się sprawa.
P. Sekretarz poinformował, iż Sołtys Dąbrówki przedstawił pozytywną opinię z zebrania 
wiejskiego na ten temat i w najbliższym czasie może się Pan spodziewać podjęcia 
stosownej uchwały na Sesji RG.



Ad. 10 Zamknięcie obrad.

Zamknięcia obrad XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał Przewodniczący Rady 
dziękując obecnym za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad 
Helena Kuśkowska

Przewodniczący obrad 
Marcin Kaczmarczyk

Protokołowała: 
I. Roguska


